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LOKALNI IZBORI Grad Ivanec u mandatu 2021. – 2025. 

Iskustvo i mladost: 
Batinić gradonačelnik, 
Friščić - zamjenik
POVIJESNI 
DOGAĐAJ ZA 
IVANEČKO 
PLANINARSTVO Na 
mjestu nekadašnjeg 
Stričeva

Postavljen 
novi Mali 
vidikovac 
na Ivančici!

DRUŠTVENI 
PROSTORI  

Domovi 
osvanuli u 
toplim bojama

KAPITALNI 
GRADSKI PROJEKT 

Ivanec dobio 
prometnicu 
visoko urbanog 
karaktera

Proširenje 
660 m ceste 
Cesarčeva-
Vukovićeva

Deset novih ugovora - gradske poticaje 
koristi 59 mladih obitelji

NOVI STAMBENI POTICAJI

ULICA A. CESARCA



2 31. VI. 2021. 1. VI. 2021.IVANEČKE novine IVANEČKE novineaktualno izbori

Fo
To

: B
. T

ež
a

k

Fo
To

: B
. T

ež
a

k

Nakon provedenog 
postupka javne nabave, 
Ivkom-vode d.o.o. Ivanec 
donijele su odluku o odabi-
ru izvođača radova na do-
gradnji, rekonstrukciji i sa-
naciji kanalizacijske mreže 
aglomeracija Ivanec.

Za izvođenje svih nave-
denih radova izabrana je 
zajednica ponuditelja koju 
čine: HIS iz Donje Višnjice, 
Cestno podjetje Ptuj, Gk 

grupa iz Varaždina i Zagor-
je gradnja iz Zagreba.

Radovi su vrijedni 
157,96 milijuna kuna ili 21 
milijuna eura i oni su tek 
dio ukupnog projekta (u 
tijeku je i postupak javne 
nabave za gradnju proči-
stača otpadnih voda, ali 
tomu treba pribrojiti i spe-
cijalna vozila i raznu opre-
mu) koji je „težak“ 216,25 
milijuna kuna.

Završen je kapital-
ni gradski projekt, 
re ko n s t r u kc i j a 

ivanečke Ulice eugena ku-
mičića. Sveobuhvatnim 
radovima, a o kojima 
smo tijekom proteklih 
mjeseci detaljno izvje-
štavali, ova je ulica u 
potpunosti komunalno i 
infrastrukturno uređena 
za predstojećih nekoliko 
desetljeća. 

U sklopu radova re-
konstruirana je vodo-
vodna mreža, uređeni 
su novi plinski priključci, 
izgrađena je sekundarna 
oborinska odvodnja u ko-
vačićevoj radi rješavanja 
problema oborinskih voda 
u kumičićevoj (Ivkom-vo-
de i Ivkom-plin u dogovoru 
s Gradom). 

Cesta je proširena i re-
konstruirana na cijelom 
potezu dugom 440 me-
tara. Sagrađen je novi no-
gostup sa zapadne strane 
ulice, postavljeni su i novi 
rubnjaci. kolnik i nogostup 
u cijeloj ulici, uključujući 
i odvojak, presvučeni su 
grubim, a onda i finim as-
faltnim slojem.

Nadalje, položene su i 
nove podzemne električne 
instalacije, izgrađene be-
tonske podloge na koje su 
postavljeni viši kandelabri, 
koji optimalno osvjetlja-
vaju proširenu kolničku 
trasu. Niži kandelabri su 
iz glavne ulice preseljeni 
u odvojak, tako da je i on 
rasvijetljen. Na sve kande-
labre montirana je suvre-
mena LeD rasvjeta.

Potkraj svibnja ulica je 
iscrtana horizontalnom 
signalizacijom. Postav-
ljena su i dva uspornika 
prometa. ono što još preo-
staje jest finalno uređenje 
zelenih površina kojemu 
se dosad nije moglo prići 
zbog razmočenog tla.

Time završava ovaj 
projekt u čiju je realizaciju 
Grad uložio 2,4 milijuna 
kuna. Uređenjem ove, jed-
ne od glavnih gradskih uli-
ca, kojom cirkulira sav pro-
met prema Srednjoj školi i 
sportskoj dvorani, tržnici 
i prema centru, Ivanec je 
dobio prometnicu visoko 
urbanog karaktera koja 
je ovom gradskom kvartu 
dala novu vizuru i učinila 

Naši poginuli ivanečki bra-
nitelji nisu zaboravljeni. Uoči 
Dana državnosti ponovno su 
im se došli pokloniti ne samo 
članovi njihovih obitelji, već 
su se u čast svojih suboraca, 
prijatelja i znanaca okupili i 
brojni predstavnici branitelj-
skih udruga, Policijske posta-
je, pojedini čelnici političkih 

stranaka te izaslanstvo Grada 
Ivanca koje je predvodio gra-
donačelnik Milorad Batinić sa 
svojim zamjenikom Brankom 
Putarekom.

-Nakon dugih stoljeća ži-
vota pod nametnutim režimi-
ma, hrvatski narod je 90-tih 
godina ostvario stoljećima 
sanjanu državnost. Događaji 

AGLOMERACIJA IVANEC Odabrani izvođači radova u projektu vrijednom ukupno 28,8 milijuna eura

Iduće 3 do 4 godine izvodit će se radovi vrijedni 21 milijuna eura!

iz tih godina krvavim su slovi-
ma upisani u povijest stvara-
nja mlade hrvatske države. U 
spomen na te dane, došli smo 
se ponovno pokloniti sjena-
ma naših poginulih branitelja, 
šaljući im na taj način poruku 
da ih nismo zaboravili te da 
ćemo se i dalje okupljati na 
tragu njihove žrtve, položene 

za ideju države kakvu svi že-
limo – pravne, napredne, de-
mokratske, socijalno osjetljive 
i moderne – poručio je Batinić 
te nakon minute šutnje za po-
ginule, svima okupljenima i 
svim građanima uputio čestit-
ke u povodu Dana državnosti, 
Dana oružanih snaga i Dana 
Hrvatske kopnene vojske.(ljr)

Građani grada Ivanca 
su odlučili: Milorad Bati-
nić i Marko Friščić (neza-
visni kandidati) pobjednici 
su izbora za gradonačel-
nika i zamjenika grado-
načelnika Grada Ivanca 
u mandatu 2021. – 2025. 
godine!

U drugom krugu izbo-
ra oni su osvojili 2.647 ili 
58,63% glasova birača, 
dok su njihovi protukan-
didati Zdenko Đuras i elvis 
Gotal (HDZ/HSU) osvojili 
1.868 glasova ili 41,37 % 
glasova birača.

ovom pobjedom M. 
Batiniću počinje teći peti 
mandat na ovoj dužnosti 
(od čega je četiri puta uza-
stopce biran na neposred-
nim izborima, direktnom 
voljom građana). 

-Poštovani birači, hva-
la svima koji ste izašli na 
izbore, hvala na vašim 
glasovima, na podršci i 
na ukazanom povjerenju. 

ono mi je pokazatelj da je 
većina birača prepoznala i 
nagradila rezultate dugo-
godišnjeg rada, pravce u 
kojem vodim razvoj Grada, 
ulaganja u ravnomjerni ra-
zvitak naselja te korektno 
obnašanje dužnosti, bez 
afera i „repova“ – poručio 

je gradonačelnik Batinić.
-U novi mandat ulazim 

ojačan mladim i školo-
vanim kadrovima, koji su 
svoj profesionalni i životni 
put vezali uz rodni Ivanec i 
ivanečki kraj. Tu mislim na 
svog zamjenika, mag. ar-
hitekture Marka Friščića, 

te na mladu, suradničku 
ekipu koja je već dala ve-
lik broj novih ideja o tome 
kako Ivanec graditi kao 
grad za mlade. Uvjeren 
sam da će kombinacija 
iskustva, znanja i stručnog 
vodstva s jedne, te ideja i 
nove energije koju donosi 
mlada generacija s druge 
strane, u idućim godinama 
rezultirati sjajnim rezulta-
tima za Ivanec – zaključio 
je Batinić.

Na izbornoj pobjedi če-
stitke mu je uputio njegov 
protukandidat u drugom 
krugu izbora Zdenko Đu-
ras.

Što se tiče izbora za 
Gradsko vijeće, koje broji 
15 vijećnika, odnos snaga 
je sljedeći: Nezavisna lista 
M. Batinića u Gradskom 
vijeću imat će 6 vijećnika, 
HDZ/HSU 5 vijećnika, SDP 
2, a HNS i partneri te Na-
rodna stranka-Reformisti 
po jednog vijećnika.(ljr)

NISMO Ih ZABORAVILI  Počast poginulim ivanečkim braniteljima uz Dan državnosti

 ˝ Gradonačelnik 
Batinić uputio je 
svima okupljenima 
te svim građanima 
čestitke i u povodu 
Dana Oružanih sna-
ga i dana Hrvatske 
kopnene vojske

„I dalje ćemo se okupljati 
na tragu  njihove žrtve, 

položene za ideju države 
kakvu svi želimo“
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LOKALNI IZBORI Grad Ivanec u mandatu 2021. – 2025. 

Milorad Batinić gradonačelnik, 
Marko Friščić zamjenik 
gradonačelnika

 ˝ „Uvjeren sam da će kombinacija iskustva i stručnog vodstva s jedne, te ideja 
i nove energije koju donosi mlada generacija s druge strane, u idućim godinama 
rezultirati sjajnim rezultatima za Ivanec“

Skromno slavlje u pobjedničkom taboru nakon prebrojavanja glasova i objave rezultata

KAPITALNI GRADSKI PROJEKT Završena modernizacija Ulice Eugena Kumičića

Ivanec dobio prometnicu visoko urbanog karaktera
ga itekako poželjnim mje-
stom za život.

kao što smo već izvije-
stili, tu nije kraj planiranim 
zahvatima u ovom grad-
skom kvartu. U budućim 
planovima Grada jest i 
gradnja natkrivene tržni-
ce, probijanje nove ceste 
Gundulićeva – kumičićeva, 
a sve to povezano s plano-
vima Presečki Grupe, koja 
je najavila obnovu auto-
busnog kolodvora, gradnju 
hostela i novog stambe-
no-poslovnog kompleksa 
na prostoru sadašnjeg 
parkirališta pokraj kolod-
vora.(ljr)

 ˝ Mini gradska avenija ovom je 
gradskom kvartu dala novu vizuru i 
učinila ga mjestom poželjnim za život i 
stanovanje

Što će se raditi? Veliki 
zahvati, koji obuhvaćaju 
građevinske radove na 
cjevovodima za vodu i ka-
nalizaciju, radove na ka-
nalizacijskoj mreži, građe-
vinske radove na cijevima 
za onečišćene vode, na cr-
pnim stanicama i cijevima 
za otpadne vode te  radovi 
na kolnicima i asfaltiranju, 
uključujući i usluge tehnič-
kog projektiranja.

Sredstva za ovaj najve-
ći infrastrukturni projekt u 
povijesti grada Ivanca su 

osigurana iz eU kohezij-
skog fonda, državnog pro-
računa i proračuna Hrvat-
skih voda (koji ga pokrivaju 
s 94%), dok će Grad Ivanec 
iz proračuna osigurati 6% 
sredstava.

odabirom izvođača ši-
rom su otvorena vrata po-
četku golemih radova koji 
će se tijekom iduće 3 do 4 
godine provoditi u Ivancu 
i okolnim naseljima. ono 
što može prolongirati nji-
hov početak jesu žalbe 
koje bi na odluku o odabiru 
mogli podnijeti drugi zain-
teresirani ponuditelji koji 
su se također javili, ali nisu 
prošli na natječaju.(ljr)

 ˝ Za ovaj, najveći infrastrukturni 
projekt u povijesti grada velika većina 
sredstava (94%) osigurana je iz EU i 
nacionalnih izvora, a sa 6% će ga sufi-
nancirati Grad Ivanec

Radovi će trajati iduće 
tri do četiri godine 
(ilustracija)
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Asfaltiranje nogostupa
Iscrtavanje horizontalne prometne signalizacije

Dugo trajanje radova
Iako je dugo trajanje radova iritiralo građane, po-

trebno je naglasiti da su okolnosti bile takve da Grad 
objektivno nije mogao utjecati na njihov tijek. 

Zbog epidemiološke situacije jako se otegnulo 
ishođenje građevinske dozvole, javna nabava i oda-
bir izvođača. Nadalje, izvođač je u startu s radovima 
kasnio mjesec dana. Imao je i velikih problema s rad-
nom snagom zbog korone, zbog čega građevinska 
operativa nije mogla biti u punom pogonu. Također, 
tijekom samog izvođenja radova uočeni su brojni 
problemi za koje je trebalo naći rješenje na licu mje-
sta, što je prouzročilo potrebu izvođenje dodatnih, 
nepredviđenih zahvata. 

Radove je velikim dijelom produljilo i kišno vrije-
me, zbog kojeg su se „svijećom“ tražili sunčani dani 
kako bi se mogao izvršiti nasip, asfaltiranje i iscrta-
vanje ceste.

Radovi su završeni, ulica pretvorena u mini gradsku aveniju 

Iskustvo i mladost već su na terenu: Novi/
stari gradonačelnik M. Batinić sa svojim 
zamjenikom M. Friščićem
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Grad Ivanec i Poslovna zona 
Ivanec d.o.o. izradili su Program 
dodjele bespovratnih potpora 
grada Ivanca u turizmu. Progra-
mom su za korisnike predviđene 
tri vrste potpora: financijske, 
potpore za administrativne, sa-
vjetodavne i edukativne usluge 
te za promidžbu i marketing. 
Potpore su vrlo stimulativne i 
zanimljive, a usmjerene su po-
ticanju turističke konkurentnosti 
te povećanju prepoznatljivosti 
ivanečkoga kraja kao autentične 
turističke destinacije.

U skladu sa zakonskim 
odredbama, Grad je ovaj Pro-
gram stavio u postupak javnog 

Grad Ivanec je, prvi u Hrvat-
skoj, ponovno osvojio prestižni 
BFC znak u projektu certificiranja 
gradova s povoljnim poslovnim 
okruženjem na području Jugo-
istočne europe. Gradski tim na 
čelu s gradonačelnikom M. Ba-
tinićem koji je mjesecima radio 
na ovom, iznimno zahtjevnom i 
iscrpljujućem projektu, posebno 
veseli što im je dobivanje certi-
fikata uspjelo treći put zaredom 
(certifikacija se mora obnavljati 
svake tri godine) te što su ovo-
ga puta evaluatori ocijenili da je 
Grad Ivanec propisane kriterije 
ispunio sa čak 98%!

ovaj certifikat ne može se ku-
piti niti se za njegovo dobivanje 
može konkurirati temeljem ne-
kog javnog natječaja. 

Uvjeti su rigorozni i grad-
ska uprava ispunjenost sva-
kog kriterija i potkriterija mora 
dokumentirati nizom dokaza: 
donesenim strateškim doku-
mentima, osnivanjem organiza-
cije za lokalni ekonomski razvoj 
(Poslovna zona Ivanec d.o.o.) i 
asocijacije lokalnih poduzetni-

ka (Poslovni klub Ivanec). Svaki 
kriterij mora se potkrijepiti kon-
kretnim inicijativama, odasla-
nim dopisima, fotodokumen-
tacijom, formiranjem brojnih 
i iscrpnih baza podataka, ali i 
ugovorima, sporazumima i zapi-
snicima s održanih sastanaka itd.

Grad ispunjenost kriterija 
mora dokumentirati i rezultati-
ma provedenih javnih rasprava 
i anketa, konkretnim dokazima o 
pomoći i potpori poduzetnicima, 
donesenim programima bene-
ficija i olakšica, o gospodarskim 

zonama, sustavu i cijenama ko-
munalnih davanja, očitovanjima 
poduzetnika, inicijativama za 
uvođenje novih školskih pro-
grama za izobrazbu kadrova 
prema potrebama poduzetnika, 
sudjelovanjem na gospodarskim 
manifestacijama, kao i člancima 
iz medija, linkovima koji vode do 
baza podataka i nizom drugih 
podataka. ali i spremnošću da u 
svako doba primi nenajavljene 
i anonimne kontrolne posjete 
gostiju koji se predstavljaju kao 
strani potencijalni investitori. 

Što BFC znači Gradu, a 
što ulagačima?
kada Grad u ovom projektu, 

čiji je puni naziv BFC See (Bu-
siness Friendly Certificate In 
South east europe) primi BFC 
znak, time dokazuje da je na ra-
zini Jugoistočne europe svrstan 
u odabrane gradove koji imaju 
kapacitete i strateški su opredi-
jeljeni za unapređenje poslov-
nog okruženja, privlačenje inve-
sticija i poticanje razvoja lokalne 
ekonomije.

Certifikat svakom upućenom 
investitoru predstavlja jamstvo 
da će od strane gradske uprave 
i svih njenih tvrtki i povezanih 
poduzeća dobiti najvišu razinu 
usluge u realizaciji svoje inve-
sticije. I stoga je cijeli gradski tim 
iznimno ponosan ne samo vi-
sokom ispunjenošću propisanih 
kriterija, već i činjenicom da po-
duzetnici koji su svoje inicijative 
realizirali u Ivancu u pravilu vrlo 
afirmativno govore o suradnji 
s Gradom i Poslovnom zonom 
Ivanec d.o.o.(ljr)

Gradu Ivancu je od strane 
Ministarstva gospodarstva i 
održivog razvoja stigla odluka o 
financiranju projekta izgradnje i 
opremanja reciklažnog dvorišta 
odvojenog otpada s 2,9 milijuna 
kuna. Sredstva Gradu stižu iz eU 
kohezijskog fonda – operativni 
program konkurentnost i kohe-
zija 2014. – 2020.  

Reciklažno dvorište gradit 
će se u Nazorovoj  ulici, na tre-
nutno neizgrađenoj parceli, u 
neposrednoj blizini komunalnog 

poduzeća Ivkom. Dvorište će biti 
izgrađeno kao nadziran ograđen 
prostor namijenjen prikupljanju i 
privremenom sortiranju manjih 
količina posebnih vrsta otpada. 
U svom sastavu imat će spre-
mnike za otpad, asfaltno-pro-
metno manipulativne te beton-
ske vodonepropusne površine 
(uključujući i odvodnju oborin-
skih voda) i druge sadržaje pred-
viđene za ovakvu vrstu objekata 
za gospodarenje otpadom.

Uspješnu projektnu prijavu 

za Grad Ivanec izradila je grad-
ska tvrtka Poslovna zona Ivanec 
i njen Projektni ured za eU fon-
dove. U sklopu projekta provest 
će se i obavezne aktivnosti in-
formativnog karaktera o odr-
živom gospodarenju otpadom 
(radijske emisije, 5.000 letaka za 
građane). Grad Ivanec će uprav-
ljanje reciklažnim dvorištem 
prepustiti komunalnom poduze-
ću Ivkom d.d.

Dovršena je gradnja nove 
proizvodne hale i pratećeg po-
slovnog prostora u Industrij-
skoj zoni Ivanec, čiji je investitor 
BGW Group d.o.o. Riječ je o novoj 
greenfield investiciji u Ivancu, 
pri čemu ulagači koriste bene-
fite Grada Ivanca predviđene 
za nova proizvodna ulaganja i 
otvaranje novih radnih mjesta u 
Industrijskoj zoni.

U novim prostorima počele 
su poslovati obje tvrtke u grupa-
ciji – BGW electronics (proizvod-
nja elektrotehničkih uređaja, 
elemenata proizvodnih procesa 
i elektrotehničkih instalacija) 
i BGW Montaža (industrijske 
montaže), a koje zapošljavaju 
150 radnika. Po riječima direk-
tora kristijana Danjka, čim se 
proizvodnja u novim prostorima 
uhoda, tvrtka će otvoriti još 20 
novih radnih mjesta. Devedeset 
posto zaposlenih je iz Ivanca. 

Rade po cijeloj EU i na 
najvećim gradilištima 
u Hrvatskoj
Novi proizvodni kompleks iz-

građen je u Industrijskoj zoni Iva-
nec (pokraj Ivkoma), na nekret-
nini od 10.000 m2 koju je ulagač 
otkupio od Grada Ivanca i Ivkoma.

U povodu dovršetka ove in-
vesticije vrijedne 2 milijuna eura, 
novu proizvodnu halu (blizu 900 
m2) i prateći poslovni prostor 
(1500 m2) u pratnji svoga do-
maćina obišao je gradonačelnik 
Milorad Batinić te, u ime Grada, 
grupaciji poželio dobrodošlicu u 
Ivanec. 

Ističući iznimno dobru su-
radnju s Gradom i Poslovnom 
zonom Ivanec po pitanju koope-
rativnosti u iznalaženju rješenja 
koja su prethodila realizaciji ove 
investicije, k. Danjko je grado-
načelnika pobliže informirao o 
radu tvrtke i daljnjim planovima 
za budućnost, a koji su i dalje ve-
zani uz Ivanec.

-Velik dio naših poslova 
obavljamo u Njemačkoj, Nizo-
zemskoj, Poljskoj, Italiji, Špa-
njolskoj i u drugim zemljama eU, 
gdje postavljamo automatizira-
na skladišta i robotska postro-
jenja. Sve više poslova odrađu-
jemo i na domaćem tržištu pa 
smo tako uključeni i u jedan od 
najvećih projekata u Hrvatskoj, 
gdje u 6 hala, a svaka je površine 
10.000 m2, postavljamo elektro-
instalacije – kaže Danjko.

Tvrtka je iznimno propulzivna, 
širi se i neprestano povećava broj 

zaposlenih. Poslovnih aranžma-
na i ugovora ne nedostaje, nema 
problema ni s naplatom odrađe-
nih poslova, a na zadnji natječaj 
za zapošljavanje novih radnika 
stiglo im je više od stotinu molbi! 

Sofisticirana oprema
Uz modernu proizvodnu 

halu, i ostali prostori dizajnirani 
su i uređeni vrlo suvremeno. Na 
raspolaganju svima zaposleni-
ma su i blagovaonički prostor i 

čajna kuhinja te garderobe s tu-
ševima. Goste dočekuju moderni 
prijemni prostori, dok prostrani i 
vrhunski opremljeni uredi zapo-
slenima omogućuju visok radni 
komfor i uvjete rada. U sklopu 
objekta je i velika sala za sastan-
ke, pomoćni ured, terasa na vrhu 
objekta i dr. Prostorima za alat i 
opremu kao i drugim prostorima 
pristupaju samo ovlaštene oso-
be uz digitalni kod.

Novi proizvodni prostor i 
objedinjavanje dviju tvrtku na 
jednom mjestu omogućit će 
BGW grupi unapređenje poslov-
nog procesa izvedbom i isporu-
kom novih gotovih proizvoda na 
tržište eU.(ljr)

INDUSTRIJSKA ZONA BGW Group useljava u novu proizvodnu halu vrijednu 2 mil. eura sagrađenu uz korištenje benefita Grada Ivanca

Grupacija zapošljava 150 radnika u 
djelatnosti elektronike 

POSLOVNO OKRUŽENJE U projektu certificiranja gradova s povoljnim poslovnim 
okruženjem na području Jugoistočne Europe

Prvi u hrvatskoj: Gradu Ivancu 
po treći put prestižni BFC znak 
 ˝ Ovaj certifikat ne može se kupiti niti se za njegovo dobivanje može konkurirati temeljem javnog natječaja

BFC znak – jamstvo investitoru da će od Grada i svih povezanih tvrtki dobiti najvišu razinu usluge u realizaciji svoga ulaganja
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U suradnji s USAID-om i 
njemačkom Vladom

BFC znak je Grad Ivanec prvi put stekao u pilot projektu prove-
denom u Hrvatskoj 2013. Po drugi put BFC znak ponovno je dobio u 
postupku recertifikacije 2017. godine, a isti uspjeh ponovio je i ove 
godine, ponovnom dodjelom certifikacijskog znaka. 

BFC certificiranje u Hrvatskoj provodi ekonomski fakultet u 
Rijeci. Program se provodi u suradnji s američkom agencijom za 
međunarodni razvoj (USaID) te uz podršku njemačke organizacije 
za međunarodnu suradnju (GIZ) – otvorenog regionalnog fonda za 
modernizaciju usluga lokalnih samouprava.

JAVNO SAVJETOVANJE U tijeku je do 26. lipnja, pošaljite svoje ideje i prijedloge

Program dodjele bespovratnih potpora u turizmu

 ˝  Potencijalnim korisnicima će vrlo zanimljive i stimulativne biti predložene financijske potpore
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Evina kuća, Lančić-Knapić

savjetovanja i ono će biti u tijeku 
sve do 26. lipnja. Stoga poziva-
mo sve zainteresirane da se u 
raspravu uključe sa svojim pri-
jedlozima, idejama i primjedba-
ma, kako bi se one mogle uvrstiti 
u konačni prijedlog Programa 
koji mora donijeti Gradsko vijeće. 

Program i obrazac za sa-
vjetovanje dostupni su na web 
stranici Grada Ivanca, rubrika 
Savjetovanje sa zainteresira-
nom javnošću. Napominjemo 
da je poslovnoj zajednici ovaj 
Program za pregled i komenti-
ranje dostupan preko Poslovnog 
kluba online, gdje je objavljen i 
Nacrt Vodiča Rent a kliet.

GOSPODARENJE OTPADOM Iz EU Kohezijskog fonda odobreno Gradu Ivancu

 2,9 milijuna kuna za reciklažno dvorište odvojenog otpada

 ˝ Reciklažno dvorište gradit će se na sadašnjoj 
neizgrađenoj parceli u Nazorovoj, u blizini Ivkoma 

Gradu Ivancu bespovratna 
EU sredstva za gradnju 

i uređenje reciklažnog 
dvorišta za odvojeni otpad
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 ˝ Direktor Kristijan Danjko u nastavku 
novoizgrađenog objekta najavljuje gradnju još 
jedne proizvodne hale, a čim se proizvodnja uhoda, 
otvaranje još 20 novih radnih mjesta
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Gradit će još 
jednu halu

S obzirom na rastuće za-
htjeve tržišta koje jedva stignu 
podmirivati, Danjko u nastavku 
novoizgrađenog objekta na-
javljuje gradnju još jedne proi-
zvodne hale. 

Inače, u vrijeme našeg po-
sjeta BGW-u useljenje u nove 
prostore još je bilo u tijeku. 
Hala u prizemlju čistila se i 
punila opremom, materijalom 
i strojevima (stiže i robot). Ro-
bom se punila i prodavaonica 
rasvjetnih tijela i kompletnog 
elektromaterijala (veleprodaja 
i maloprodaja), a koja je pred 
otvaranjem. U vanjskom pro-
storu, s južne strane, teškim 
strojevima uređivao se parkirni 
prostor.

objekt je iznimno moderno 
uređen i sofisticirano opre-
mljen, kako i priliči tvrtki koja 
je među vodećima u svojoj 
„branši“. Na vanjsku konstruk-
ciju hale ugrađeni su paneli 
u kombinaciji antracit crne i 
bijele boje, što objektu daje 
iznimno suvremen, futuristički 
izgled. (ljr) 

U sklopu novog poslovnog objekta i prodavaonica 
rasvjetnih tijela i elektromaterijalaSuvremeni uredi omogućuju vrhunske uvjete rada

Direktor Kristijan Danjko budućnost tvrtke vezao je uz Ivanec

Investitor koristi benefite Grada Ivanca za nove proizvodne 
investicije i otvaranje novih radnih mjesta

Novi poslovni objekt BGW Group u Industrijskoj zoni Ivanec
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U kinodvorani Ivanec 
održana je prezentacija 
projekta proširenja Uli-
ce augusta Cesarca (koja 
vodi prema gradskom gro-
blju) i to na potezu od par-
kirališta kod novog groblja 
do Vukovićeve ulice. ovim 
projektom predviđeno je 
rješavanje sadašnjih pro-
blema koji proizlaze iz 
nedovoljne širine promet-
nice i pomanjkanja parkir-
nih mjesta, što rezultira 
prometnim gužvama, 
„čepovima“ i zagušenošću 
ove zone.

Problemi i gužve naro-
čito eskaliraju kod pogreba 
te za vrijeme Svih svetih. 
Radi toga je prije nekoliko 
godina uvedena i poseb-
na prometna signalizacija 
pa tako za Sve svete i kod 
posljednjih ispraćaja po-
kojnika cesta privremeno 
postaje jednosmjerna.

Pozivu Grada Ivanca 
odazvala se većina vla-
snika parcela na kojima su 
predviđeni zahvati na pro-
širenju ulice.

Tom je prilikom grado-
načelnik Milorad Batinić 
sve okupljene u kratkim 
crtama upoznao s plani-
ranim zahvatima kojima 

će se navedeni problemi 
riješiti. 

kako bi se moglo prići 
rješavanju ove problema-
tike, izrađeni su projekti 
proširenja Cesarčeve ulice.  
Projektnu dokumentaciju 
izradio je Studio Nexar, a 
njegov glavni projektant, 
Mario Herak, građanima 
je predstavio predviđena 
projektna rješenja. Inače, 
u tijeku je i izrada Urba-
nističkog plana uređenja 
groblja Ivanec, koji će dati 
planske osnove za daljnje 
zahvate na groblju i njego-
vo proširenje. 

Promet dvosmje-
ran za brzine od 
40 km/h
Projektom je predviđe-

no uređenje prometnice u 
duljini od 660 metara, od 
groblja do spoja s Ulicom 
S. Vukovića, koja će se di-
jelom također rekonstru-
irati. Izgradit će se kolnik 
širine 5,5 metara (sada ši-
rina iznosi od 2,50 do 2,75 
metara), urediti odvodnja 
oborinskih voda, a novoj 
cesti će se prilagoditi i kol-
ni prilazi. 

Cesta je, naglasio je 
Herak, projektirana za teš-

ka opterećenja i nesmetan 
dvosmjerni promet vozila 
brzine do 40 km/h i na njoj 
će se vozila bez problema 
moći mimoilaziti.

-Projektom nije pred-
viđeno rušenje privatnih 
ograda, a mjestimično će 
se ukloniti samo živica. 
Ukoliko bi do takvih po-
jedinačnih situacija ipak 
došlo zbog više sile, Grad 
će građanima o svom 
trošku izgraditi novu, 
identičnu ogradu. Sadaš-
nje parkiralište na groblju 
će se produljiti i na njemu 
je predviđeno uređenje 
17 novih parkirnih mje-
sta – naglasio je u svom 
obraćanju gradonačelnik 
Batinić. 

Procijenjena vrijednost 
ovog zahvata je 1,81 mili-
juna kuna.

Građani zado-
voljni cijenama
Na kraju sastanka vla-

snici su obaviješteni da 
aktivnosti na otkupu ze-
mljišta počinju odmah, 
kako bi Grad što prije mo-
gao predati zahtjev za 
građevinsku dozvolu te 
iduće godine započeti s 
radovima. 

Vlasnicima parcela su, 
za svakog individualno, 
predočeni i iznosi koje će 
im Grad isplatiti za njihove 
površine koje ulaze u obu-
hvat ceste. Cijene zemlji-
šta koje su im ponuđene 
utvrđene su na temelju 
procjene vještaka i građani 
su izrazili njima zadovolj-
stvo te istaknuli da su veće 
od očekivanih.

ako ništa drugo, ba-
rem kiše nije nedostajalo 
u proteklom razdoblju. a 
zahvaljujući njoj (svako zlo 
za jedno dobro), zasijana 
trava odmah je proklijala 
pa nam se središnji gradski 
park u rekordnom roku za-
zelenio i pretvorio u oazu 
za predah i odmor.

Posebno veseli što je 
već procvjetao i dio za-
sađenih cvjetnih grmova. 
Među prvima, posjetitelje 
su raskošnim ružičastim 
cvjetovima obradovali ro-

Gradonačelnik Ivanca 
Milorad Batinić u petak je, 
14. svibnja, u dvorani Po-
duzetničkog inkubatora 
Ivanec s novih 10 korisnika 
potpisao ugovore o dodjeli 
bespovratnih sredstava iz 
gradskog Programa za po-
ticanje rješavanja stam-
benog pitanja. 

I u ovom, četvrtom 
krugu dodjele stambenih 
poticaja, sredstva su odo-
brena mladim obiteljima 
koje svoje stambeno pi-
tanje rješavaju gradnjom 
ili kupnjom nekretnine na 
administrativnom područ-
ju grada Ivanca.

 ovime se ukupni broj 
korisnika koji koriste grad-
ske poticaje popeo na 59 
mladih obitelji. Lani su 
poticaje počele koristiti 34 
obitelji, a ove godine ta je 
brojka povećana za još 25 
korisnika i sigurno je da će 
ih do kraja godine biti još.

Pozdravljajući oku-

pljene, gradonačelnik je 
zaželio dobrodošlicu ko-
risnicima koji se u Ivanec 
doseljavaju iz susjednih 
općina i gradova, ali i iz 
krapinsko-zagorske žu-
panije.

Nova radna 
mjesta, vrtići, 
dogradnja škole
-Doseljavanje mladih 

obitelji u Ivanec pokazuje 
nam da smo na dobrom 
razvojnom putu. Stvara-
mo dobru poslovnu klimu, 
dolaze nam novi ulagači, 
otvaraju se nova radna 
mjesta. Brojnim ulaganji-
ma u društvene sadržaje 
nastojimo stvoriti i što bo-
lju klimu za mlade obitelji. 
Uskoro kreće dogradnja 
vrtića u Ivancu, slijedi do-
gradnja osnovne škole, 
vodimo i razgovor s oz-
biljnim investitorom za-
interesiranim za gradnju 
novog vrtića u Radovanu. 

Gradimo i radimo i u svim 
drugim mjestima te kroz 
ravnomjerni razvoj nasto-
jimo građanima stvoriti 
uvjete ugodne za život – 
izjavio je gradonačelnik.

- Produkt svega što 
se događa u Ivancu jest i 
dolazak velikih shopping 

centara. Naime, veća je 
zaposlenost, veće su i pla-
će, a raste i kupovna moć 
stanovništva i to generira 
dolazak velikih prodajnih 
centara. Trebat će puno 
radnika i oni će u Ivanec si-
gurno doći iz okolnih gra-
dova i općina, jer Ivanec 

sam neće moći podmiriti 
takvu potražnju za rad-
nom snagom – poručio je 
gradonačelnik. 

Kreće stanogradnja
-Nadam se da će doći 

u Ivanec, vidjeti kvalitetu 
života i odlučiti ovdje za-
snovati trajnu egzistenciju. 

I to nije sve. U najavi imamo 
i najave više investitora u 
gradnju novih stambeno-
poslovnih objekata u Ivan-
cu, tako da će oni koji budu 
željeli, svoje stambeno 
pitanje moći rješavati kup-
njom novog stana – poručio 
je gradonačelnik te ponov-
no poručio da Grad Ivanec 
sredstva za ovaj program 
neće ograničavati već će ih, 
bude li potrebe, i povećati.

okupljenima se obratila 
i Irena kresonja, v.d. pro-
čelnice Upravnog odjela za 
lokalnu samoupravu, imo-
vinu i javnu nabavu te pod-
sjetila kakve poticaje za 
rješavanje svog stambe-
nog pitanja mogu koristiti 
svi građani (do 45 godina) 
koji imaju prebivalište na 
području Grada Ivanca.(ljr)

RJEŠAVANJE STAMBENOG PITANJA Gradonačelnik potpisao nove ugovore o dodjeli stambenih poticaja

Gradske 
poticaje 
koristi 59 
mladih 
obitelji

 ˝ Batinić: Produkt dobre poslovne 
klime u Ivancu jest i dolazak novih 
prodajnih centara, koji će trebati puno 
radnika, a oni će u naš grad sigurno 
doći i iz okolnih gradova i općina
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Iskoristite gradske mjere!
Među najstimulativnijim mjerama u 

gradskom Programu je oslobađanje pla-
ćanja komunalnog doprinosa prilikom 
(do)gradnje ili rekonstrukcije kuće. Grad 
100% od plaćanja tog doprinosa oslo-
bađa 3-članu obitelj za stambeni objekt 
neto korisne površine 74,25 m2, 4-članu 
obitelj za površinu od 81 m2, a 5-članu 
obitelj za površinu od 98,55 m2.

Druga mjera je oslobađanje plaćanja 
komunalne naknade prvih 5 godina (za 

korisnike koji su području grada kupili ili 
sagradili nekretninu). 

Također, Grad s 10% sufinancira ratu 
kredita svim obiteljima koje stambeno 
pitanje rješavaju kreditom kod komerci-
jalnih banaka. 

ova mjera traje 5 godina, a Grad sub-
venciju produljuje za godinu dana ako je 
u obitelji maloljetno dijete, odnosno za 
2 godine za svako novorođeno dijete u 
obitelji. 

U Ivancu niču nove stambene četvrti u koje se naseljavaju mladi

U četvrtom krugu stambene gradske poticaje primilo je još 10 mladih obitelji

dodendroni oko paviljona. 
Iako su grmovi još mladi, 
cvatu raskošno pa se već 
sada veselimo ugođaju 
koji će stvarati kad pora-
stu i pretvore se u velike 
čarobne cvjetne grmove. 
Rascvjetali su se i mladi 
božuri.

Podsjećamo, u parku 
je zasađeno 430 cvjetnih 
i ukrasnih grmova (50 ro-
dodendrona, 125 grmova 
hortenzija, više od 250 
grmova ruža i tzv. pokri-
vača tla - niskih ruža u 
raznim bojama koje cva-
tu cijele godine). Prema 
zamisli krajobrazne ar-

hitektice  Nataše Fiolica, 
svi ovi grmovi će, kad se 
razrastu, tvoriti cvjetne 

prolaze i „tunele“ u ko-
jima će moći uživati sve 
generacije.(ljr)

IVANEČKI PARK Nakon krajobraznog uređenja glavnog parka Procvjetali rododendroni, park ozelenio

 ˝ Kad se 430 zasađenih cvjetnih i ukrasnih grmova razraste, 
stvorit će cvjetne prolaze i „tunele“ za odmor za tijelo i dušu

Oaza mira i predaha Procvjetali su mladi rododendroni oko paviljonaPark je ozelenio u rekordnom roku

Fo
To

: B
. T

ež
a

k
Fo

To
: B

. T
ež

a
k

SRAMOTA
Pokrao(la) cvjetne 
grmove u parku!

Potkraj svibnja novouređeni park bio je meta lopova 
koji je pokrao(la) više grmova božura i rododendrona. 
Nakon što su vandali nedavno savinuli nosače koševa 
za smeće, ovoga puta netko se okomio na grmove te ih 
iščupao i pokrao, a da se još nisu ni pravo ukorijenili. Nije 
to toliko velika šteta da je Grad ne bi mogao nadoknadi-
ti. Zasadit će druge. ali ovako nešto puno više govori o 
svjesnoj namjeri onih koji čine ovakve stvari. ako netko 
zna za počinitelja ove sramote, molimo, javite Gradu.

RJEŠENJE PROMETA PREMA GROBLJU Predstavljen projekt proširenja Ul. A. Cesarca

Pripreme za proširenje 660 m
ceste Cesarčeva – Vukovićeva 

 ˝ Vlasnicima par-
cela su, za svakog in-
dividualno, predočeni i 
iznosi koje će im Grad 
isplatiti za njihove 
površine koje ulaze 
u obuhvat ceste radi 
rješavanja imovinsko-
pravnih odnosa

Projektant M. Herak: Cesta će se proširiti na 5,5 
metara, za promet u oba smjera

Batinić: Rješavanje imovinsko-pravnih odnosa 
kreće odmah, kako bi Grad što prije mogao 
zatražiti građevinsku dozvolu

Cesta Cesarčeva – Vukovićeva ide u proširenje

Vodovod i kanalizacija
U skladu s praksom Grada da kod modernizacije ce-

sta mijenja staru komunalnu infrastrukturu (isto je bilo 
i u kumičićevoj ul.), isto će biti napravljeno i ovdje. Tako 
već ove godine Ivkom-vode kreću u rekonstrukciju vo-
dovodne mreže na dijelu trase u Ulici S. Vukovića.

Također, dio ove trase ušao je u obuhvat aglome-
racije Ivanec, tako da će se morati uskladiti radovi na 
rekonstrukciji ulice i radovi na gradnji kanalizacije.

Za objekte koji nisu predviđeni za direktno spajanje 
na kanalizacijsku mrežu (zbog nepovoljne konfiguraci-
je terena) , projektom aglomeracije je predviđeno pra-
žnjenje septičkih i sabirnih jama. Za takve potrebe se 
u okviru aglomeracije nabavlja i posebno vozilo. Dakle, 
da pojasnimo: građani čiji sustavi budu priključeni di-
rektno na aglomeracijski sustav, kao i oni građani kod 
kojih to neće biti moguće i čije će septičke jame (kad se 
zapune) specijalnim vozilom prazniti Ivkom-vode, imat 
će jednaki tretman.Zašto proširenje na jednu stranu?

Vlasnici parcela su 
izrazili zadovoljstvo pred-
loženim projektnim rješe-
njima. Ipak, zanimalo ih je 
zašto se proširenje plani-
ra samo na jednu, a ne s 
obje strane ceste. 

-Na proširenje samo 
na jednu stranu posto-
jeće ceste ide se radi 
izbjegavanja aktiviranja 
potencijalnih klizišta. U 

protivnom bi se trebali 
izvesti masivni potpor-
ni zidovi na većini trase. 
ova varijanta je financij-
ski prihvatljivija i manje 
je zahtjevna za građenje 
– pojasnili su gradona-
čelnik Batinić i projektant 
Herak.

Građani su istaknuli i 
problem nestabilnog tla 
na jednoj lokaciji nepo-

sredno uz cestu. Rečeno 
je da će se ovakve situaci-
je rješavati prilikom izvo-
đenja radova, s time da je i 
projektom i troškovnikom 
predviđena dodatna sta-
bilizacija tla. 

U slučaju nailaska na 
slabije nosivo tlo, izvest 
će se i dodatna ispitiva-
nja terena i potrebni ra-
dovi.
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Grad Ivanec je naru-
čio radove na čišćenju 
kritičnog dijela potoka 
Matačine (ispod Petro-
la, u obuhvatu Poslovne 
zone Ivanec). Potok je 
očišćen na dionici dugoj 
110 metara, na kojoj je 
zbog gustog raslinja, mu-
lja i nanosa bio potpuno 
„zagušen“ pa ga je tre-
balo pročistiti radi spre-
čavanja izlijevanja vode 
i poplavljivanja okolnih 
privatnih parcela.

Iako je riječ o potoku 
čije je održavanje u nad-
ležnosti Hrvatskih voda, 

koje ovaj potok nisu uvr-
stile u program radova za 
ovu godinu, zbog hitnosti 
je reagirao Grad Ivanec 
(uz suglasnost Hrvatskih 
voda), koji je i radove po-
krio o svom trošku.

Troškovi u iznosu od 
11.500 kuna financirani 
su iz gradskog Programa 
održavanja komunalne 
infrastrukture za 2021., a 
izvela ih je tvrtka Iskopi MS 
Miroslava Šoštareka. Ra-
slinje je uklonjeno, mulj i 
nanosi su očišćeni i Mata-
čina više neće poplavljivati 
niti stvarati „čepove“.(ljr)

Uz medijsko pra-
ćenje velikih i važnih 
projekata i radova koji 
se odvijaju širom admi-
nistrativnog gradskog 
područja, u Ivanečkim 
novinama često izvje-
štavamo i o malim ko-
munalnim radovima. oni 
su itekako važni za mje-
štane jer im Grad na taj 
način rješava određene 
komunalne i druge pro-
bleme, povećava razinu 
sigurnosti na lokalnim 
prometnicama i sl.

Tako su gradske 
službe, na zamolbu 
vodstava mjesnih od-
bora Prigorec i Ivanečki 
Vrhovec, žUC-u uputile 
zahtjeve za postavljanje 
prometnih ogledala uz 
županijske ceste. 

Zahtjevima je udo-
voljeno pa su ogledala 
postavljena uz žC u I. 
Vrhovcu te uz žUC-ovu 
cestu u Prigorcu – odvo-
jak Šimuneki.

a u sklopu redovitog 
obavljanja poslova na 
održavanju kanala i od-
vodnih jaraka, Grad je 
naručio radove na čišće-
nju odvodnog kanala u 
Bedencu (ispod g. Darka 
Belača). Troškovi obav-
ljenih radova pokriveni 
su iz gradskog Progra-
ma održavanja za 2021. 
godinu. 

ovo je tek mali dio 
tekućih radova koje 
gradska uprava redovito 
obavlja širom terena na 
zamolbe mjesnih odbo-
ra i samih građana.(ljr)

Grad Ivanec i žUC na-
stavljaju radove na ce-
stama na području grada 
Ivanca kojima upravlja Va-
raždinska županija, odno-
sno žUC. Nakon nedavnog 
početka radova na gradnji 
nogostupa i uređenju pje-
šačkog prijelaza uz župa-
nijsku cestu u Radovanu, 
izvedeni su i najavljeni ra-
dovi na proširenju lokalne 
ceste u naselju osečka

Tamo je na kritičnom 
dijelu prometnice zacjev-
ljen dio odvodnih jaraka, 
uređena je oborinska od-
vodnja i proširena pro-
metnica. Na njoj je, osobito 

zimi, dolazilo do problema 
jer nije bilo mogućnosti 
mimoilaženja vozila, a 
zbog sve većeg prometa 
eskalirali su i sigurnosni 
problemi. Prošireni dio 
prometnice bit će, narav-
no, asfaltiran.

ovaj projekt zajednički 
financiraju žUC i Grad Iva-
nec u omjeru 75%-25%, a 
vrijednost radova iznosi 
oko 234.000 kuna. 

Po istom modelu se 
financiraju i radovi u Ra-
dovanu. Tamo su potkraj 
svibnja, prema informaciji 
iz žUC-a, bile pripreme za 
postavljanje rubnjaka, a 

nakon toga i za navoz i as-
faltiranje. 

Ukupna ulaganja Grada 
Ivanca i žUC-a u poboljša-
nje prometne infrastruk-
ture u ovoj fazi iznose oko 
323.000 kuna. Na jednak 
način, poručuje gradona-
čelnik M. Batinić, ove i u 
predstojećim godinama 
rješavat će se i druge kri-
tične županijske cestovne 
dionice na području grada 
Ivanca. 

Neprestana kiša dva 
je makadamska odvoj-
ka u novoj građevinskoj 
zoni između Dječjeg vrti-
ća i Preradovićeve ulice u 
Ivancu posve razmočila te 
stanarima i građanima koji 
tu grade nove kuće, uveli-
ke otežala prilaz vozilima 
i građevinskim strojevima.

S obzirom na živu gra-
đevinsku djelatnost u ovoj 

zoni i potrebu da se sa-
dašnjim i budućim stana-
rima omogući normalna 
prohodnost, oba odvojka 
(ukupne duljine 300 meta-
ra) nakon kiša su nasipana. 
Dovoz, nasip i poravnanje 
je izvela građevinska ope-
rativa Ivkoma d.d., a radovi 
su financirani iz gradskog 
Programa održavanja za 
2021.(ljr)

Grad Ivanec otvorio je 
radove na modernizaciji 
gradskih (nerazvrstanih) 
cesta iz programa 2021. I 
ove će se modernizacijski 
radovi provoditi na ulica-
ma, cestama i u odvojcima 
širom grada, prema progra-
mu koji je dogovoren i usu-
glašen s mjesnim odborima.

ovogodišnji program 
Grad je otvorio u zaseoku 
Hruškari u Mo Stažnjevec, 
gdje se modernizira nekoli-
ko dionica. Radove u svibnju 
otežavalo je i usporavalo 
iznimno nestabilno i kišno 
vrijeme pa stoga i ne čudi da 
i gradska uprava i PZC kao 
izvođač radova priželjkuju 
stabilniji i sunčaniji lipanj. 

Potkraj svibnja u za-
vršnu fazu ušli su radovi 
na izvedbi fasada na no-
vosagrađenim društvenim 
domovima u kaniži, Geč-
kovcu-Vuglovcu, Škriljev-
cu i osečkoj. 

U petak, 28. svibnja, 
od strane izvođača Gradu 
Ivancu su predani rado-
vi na izgradnji fasade na 
objektu društvenog doma 
koji će koristiti mještani 
Gečkovca i Vuglovca. Ra-
dove je izveo Zidarsko-
fasaderski obrt Đuras iz 

Margečana, a primopre-
daji su nazočili gradona-
čelnik Milorad Batinić i 
resorna pročelnica Irena 
kresonja te nadzorni inže-
njer Mladen Strmečki.

Domaćini, među kojima 
i Vuglovčanka Marina Pu-
tar, nisu skrivali zadovolj-
stvo novim, prekrasnim 
objektom koji u predsto-
jećem vremenu namjera-
vaju pretvoriti u društveno 
okupljalište svih genera-
cija, a posebno sada, kada 
su epidemiološke mjere 

relaksirane.
Nove termo fasade, 

izvedene u toplim bojama, 
ovim su društvenim objek-
tima dale potpuno novu, 
urbanu vizuru te su samim 
tim postali ukras naselja. 
Mještani su i više nego 
zadovoljni prostorima koji 
su već postali centar nji-
hova društvenog života, 
pa najavljuju da će prozo-
re ukrasiti cvjetnim lon-
čanicama, a da će pokraj 
domova zasaditi cvjetne 
gredice.

DRUŠTVENI PROSTORI  Izvedene fasade na četiri novosagrađena društvena doma

Prelijep objekt za društvena i obiteljska 
okupljanja Škriljevčana i njihovih gostiju
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Novi, prekrasan društveni dom za mještane Vuglovca i Gečkovca

Na objektu u Kaniži radovi su u završnoj fazi
I mještani Osečke s pažnjom prate radove na 
svom društvenom domu

Domovi osvanuli 
u toplim bojama

 ˝ Gradnju fasada na domovima namijenjenim 
društvenom životu građana pet mjesnih odbora u cijelosti 
je financirao Grad Ivanec

Grad je izvedbu fasada 
na objektima u kaniži i u 
osečkoj povjerio ivanečkoj 
tvrtki Izolacijski sustavi 
Fištrek. Ugovorena vri-
jednost radova za objekt 

u kaniži je blizu 160.000 
kuna, a u osečkoj 161.800 
kuna. 

Na društvenim domo-
vima u Škriljevcu i Vuglov-
cu-Gečkovcu fasade je 

izvelo Zidarsko fasaderski 
obrt Đuras iz Margeča-
na. Radovi u Škriljevcu 
vrijedni su 144.600 kuna, 
a u Vuglovcu-Gečkovcu 
141.400 kuna. (ljr)

ŽUPANIJSKE CESTE U tijeku radovi na županijskim cestama

Nakon Radovana, 
radovi i u Osečkoj

 ˝ Na kritičnom dijelu ceste u Osečkoj zacjevljen je dio 
odvodnih jaraka, uređena oborinska odvodnja, a promet-
nica je proširena

Izvedeni su radovi na dosad kritičnom 
lokalitetu u Osečkoj
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Iz ŽUC-a najavljuju 
postavljanje 

rubnjaka, navoz i 
asfaltiranje uz ŽC u 

Radovanu

ASFALTIRANJE Počeli radovi na modernizaciji gradskih cesta iz programa 2021.

Stiže asfalt na 
gotovo 4 km 
novih cesta

 ˝ Radove 
u svibnju 
otežavalo je 
iznimno nesta-
bilno i kišno 
vrijeme pa i 
gradska uprava 
i izvođač ra-
dova priželjkuju 
sunčaniji lipanj

Nova 
asfaltirana 

cesta u 
Hruškarima

- Uz Stažnjevec, ceste 
ćemo asfaltirati u mje-
snim odborima Gačice, Lu-
kavec, Punikve, Ivanečka 
željeznica, kaniža, oseč-
ka, Radovan, Stažnjevec i 
Škriljevec, a rješavat ćemo 
i kritične strme dionice u 
mjesnim odborima Ra-
dovan, Bedenec, Ivaneč-
ka željeznica i Salinovec. 
ovogodišnjem cestovnom 
„paketu“ treba pribrojiti 
i radove na asfaltiranju 
kumičićeve ulice. Izvest će 
se radovi u vrijednosti od 
4,2 milijuna kuna, a uku-
pno će se asfaltirati blizu 
4 kilometra nerazvrstanih 
dionica – poručio je grado-
načelnik M. Batinić. Pripreme za asfaltiranje površine kod stare škole u Stažnjevcu
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POTOCI  Radi sprečavanja poplav-
ljivanja privatnih čestica 

Očišćen potok 
Matačina

MALI KOMUNALNI RADOVI 
Važni za sigurnost i otklanjanje 
komunalnih problema

Mali radovi 
koji našim 
mještanima 
puno znače
 ˝ Ovi radovi tek su među mnogima u 

nizu koje gradska uprava redovito obav-
lja u naseljima našega kraja na zamolbe 
mjesnih odbora i samih građana

Prometno ogledalo uz ŽUC-ovu cestu u 
Prigorcu - odvojak Šimuneki

Očišćen kanal na Bedencu ispod g. Belača

 Ogledalo uz ŽC u Ivanečkom Vrhovcu

PRERADOVIĆEVA ULICA Iz 
gradskog Programa održavanja
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Popravljeni odvojci u 
novoj građevinskoj zoni

 ˝ Potok je očišćen od raslinja, 
mulja i nanosa i više neće poplavlji-
vati okolne privatne čestice

Iako je riječ o potoku iz nadležnosti Hrvatskih 
voda, zbog hitnosti je radove na njemu 
pokrenuo Grad Ivanec
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Članovi Upravnog vijeća Za-
klade Grada Ivanca na svojoj su 
3. sjednici održanoj u srijedu, 4. 
svibnja, rješavali niz novih za-
molbi za pomoć koje su joj uputili 
građani u nevolji.

I ovoga puta pred Zakla-
dom su se našle iznimno teške 
životne priče ljudi koji su se, 
ponajviše zbog teških bolesti, 
našli u okolnostima u kojima 
im je neophodna pomoć za-
jednice. Više slučajeva odnosi 
se na zamolbe za pomoć u na-
bavi invalidskih pomagala te 
za liječenje teško bolesne dje-
ce (među njima ima i odraslih 
osoba), a čije su dijagnoze ta-
kve da zahtijevaju danonoćnu 
skrb roditelja. Zaklada je odo-
brila novčanu potporu u svim 
takvim slučajevima.

odobrene su i financijske 
pomoći za popravak krova na 
kući za majku koja živi sa si-
nom, teškim invalidom, kao i 
za obitelj koja se brine o djete-
tu koje treba danonoćnu brigu, 
a koja je ostala bez tople vode 
u kući. Novčana potpora odo-
brena je i teško bolesnim oso-
bama (karcinom) za nabavu 
lijekova i troškove prijevoza, 
a čija primanja su i više nego 
skromna.

   Gdje god je moguće, pot-
pore koje odobrava Zaklada 
nastoje se dogovoriti i uskla-
diti s Centrom za socijalnu 
skrb, kako bi se zajedničkim 
djelovanjem što učinkovitije 
pomoglo građanima u potrebi.
(ljr)

Završena je gradnja novog 
parkirališta i nogostupa preko 
puta osnovne škole Ivanec, u 
Ulici ak. Ladislava Šabana. Par-
kiralište raspolaže sa 16 parkir-
nih mjesta, uređeno je po načelu 
tzv. travnatih rešetki i jednako je 
onome smještenom malo niže, 
kod garaža na spoju Šabanova-
Nazorova, koje je izgrađeno prije 
dvije godine. Na novom parki-
ralištu bit će iscrtana mjesta, a 
pješački prijelaz s novog nogo-
stupa prema školi je obilježen.

Gradnja ovog parkirališta 
usmjerena je na ublažavanje 
problema gužvi u „špicama“ kod 
osnovne škole Ivanec, te osi-
guravanja dodatnog broja no-
vih parkirnih mjesta za stanare 
stambenih zgrada u Šabanovoj 
ulici.

Investitor radova je Grad Iva-
nec, izvela ih je tvrtka TTG iz Do-
nje Višnjice, a vrijedni su nešto 
više od 131.000 kuna.

Nova jednosmjerna 
cesta
Također radi rješavanja 

gužvi u školskom krugu, a u 

s dogovorom s Varaždinskom 
županijom kao osnivačem 
škole, Grad je izveo radove 
na otvaranju novog promet-
nog koridora kojim će se pro-
met ubuduće odvijati jedno-
smjerno na potezu Šabanova 
– krug škole - izlaz na obila-
znicu. 

Nakon što je uklonjena 
školska ograda i uređen spoj 
na bivšu makadamsku cestu 
prema poligonu, koju je Grad 
Ivanec upravo za te svrhe sa-
gradio još prije nekoliko go-
dina, polovicom prošlog mje-
seca cesta je i asfaltirana, na 
veliko zadovoljstvo roditelja i 
ostalih građana. 

otvaranjem novog pro-
metnog koridora roditeljima 
je odsad omogućeno da vozi-
lom uđu u krug škole, da krat-
ko stanu kako bi dijete izašlo 
ili ušlo u vozilo te da nakon 
toga jednosmjernom cestom 
izađu na ivanečku obilaznicu. 

ovakvo rješenje, smatra 
struka, optimalno je, kako 
po pitanju sigurnosti djece, 
tako i po pitanju izbjegavanja 
gužvi i ubrzanja prometa. Uz 
novu cestu uređene su i ban-
kine. Radove su izveli djelat-
nici Ivkoma d.d., a troškove 
zahvata je svotom od nešto 
više od 80.000 kuna financi-
rao Grad Ivanec.(ljr)

očuvanje i zaštita okoliša go-
rući su problemi današnjice. No, 
znate li da su na važnost brige 
za prirodu još prije gotovo stoti-
nu godina upozoravali i poznati 
ivanečki intelektualci, među pr-
vima Hinko Blumschein (1870. – 
1950.), koji se neumorno zalagao 
za očuvanje biljnog i životinjskog 
svijeta ivanečkoga kraja?

Hinko Blumschein u Ivanec 
dolazi kao dvadesetogodišnjak. 
odlikovao se izrazitim senzi-
bilitetom za prirodu te je, kao 
dopisnik „Varaždinskih novosti“, 
često pisao o raznim ekološkim 
temama. Njegove je tekstove 
prikupio i uredio Marijan kraš 
u knjizi „Lovčevi zapisci 1918. 
– 1940.“, u kojoj Blumscheina 
naziva „pretečom suvremenog 
ekološkog pokreta“. S punim 
pravom.

Seoba ptica, pomor riba u 
Bednji, uništavanje šuma, samo 
su neke teme o kojima je pisao 
Blumschein. Ipak, posebno ga 
je pogađao krivolov, zbog kojeg 
je tada godišnje stradavao velik 
broj životinja. Zalagao se i za bo-
lju zaštitu divljači te da se oštrije 
sankcioniraju krivolovci, napose 
„drotari, zlotvori zečjeg roda, 
pošast gora od svake kuge“.

Posebno su dojmljivi njegovi 
tekstovi o prirodnim fenomeni-
ma u ivanečkome kraju. Tijekom 
srpnja 1934. godine opisivao je 
„živahno raspravljanje i čegrta-
nje“ stotine bijelih roda uz rijeku 
Bednju, a u rujnu 1936. zabilježio 
je jednu rijetku prirodnu pojavu u 
Ivancu – bijelu lastavicu.

„Proljeće stvara upravo ču-
desa“, zapisao je Blumschein 
u svibnju 1934. godine nakon 
rapidne cvatnje voćaka, divljeg 
kestena i lipe, koja inače cvate 
mjesec dana kasnije. Tih dana na 

prodaju su nošene prve dozrele 
šumske jagode, a trešnje su do-
zrijevale u izobilju. 

Dubokim osjećajima prožeti 
su njegovi zapisi o nestanku ko-
risnih životinja iz našega kraja. 
„Nema ni šarenih djetlića više, 
nestalo je crnih i zelenih žuna, 
kojih glas je veselo odzvanjao 

po šumama, nema slavuja (…). 
Izginula je iz ovog kraja zlato-
vrana, čije ruho se na sunčanim 
tracima odsijevalo poput alem 
kamena, kada je na kupovima si-
jena kraj šumskih livada sjedila.“ 
(„Varaždinske novosti“, 1934.)

Neprestano je poticao ljude 
da se brinu o prirodi kako ne bi 
neke životinje promatrali samo 
kao muzejske izloške. „Čuvajmo 
stoga naše šume i preostale 
jošte lugove koje imademo. Ne 
samo da ćemo time pomnožiti 
broj naših ptica i ukrasiti našu 
prirodu, ostati će nam ujedno oni 
čuvari naših polja, šuma, bašća, 
koje mi trebamo. Njihove slatke 
pjesmice će nas razveseliti, na-
rav će opet oživjeti, i mi ćemo 
zadovoljno njihov rad za nas, 
nagradjivati“, poručuje Hinko 
Blumschein. Njegova je poruka 
više nego aktualna i danas.

Piše: Ana 
Škriljevečki, 

mag. hist.

CRTICE IZ IVANEČKE POVIJESTI Uz Svjetski dan zaštite okoliša

Na javni poziv kojim je Grad 
Ivanec, u cilju izgradnje novog 
dječjeg vrtića u Radovanu,  po-
zvao investitore da mu dostave 
iskaz interesa za gradnju vrtića 
po modelu osnivanja prava gra-
đenja, stigla je ponuda ulagača 
koji je i pismeno potvrdio da je 
zainteresiran za gradnju vrtićkog 
objekta u ovome naselju. 

   Stoga su u trenutku zaklju-
čivanja ovog novinskog izdanja u 
gradskoj upravi trajale pripreme 
za raspisivanje javnog natječaja 
za osnivanje prava građenja, na-
kon čega će, ostane li investitor 
pri iskazanom interesu, Grad s 
njime zaključiti ugovor. a nakon 
toga ulagaču predstoji pokreta-
nje postupaka vezanih uz grad-
nju nove zgrade vrtića.

U planu vrtić za 
stotinjak djece
Grad će, inače, investitoru 

osigurati sve moguće olakšice 
i pogodnosti za gradnju vrtića. 
Potvrđuju to i sljedeći podaci: Na 
tri povezane nekretnine Grad će 
mu ustupiti pravo građenja na 99 
godina. Grad će i urediti građe-
vinsku parcelu na način da bude 
pogodna za početak gradnje. Ta-
kođer, podmirit će i troškove pri-

hinko Blumschein, borac 
za očuvanje prirode 
ivanečkoga kraja

 ˝ Nevjerojatno zvuči podatak da su pojedini ivanečki intele-
ktualci prije gotovo stotinu godina upozoravali na ugroženost i 
potrebu očuvanja biljnog i životinjskog svijeta Ivanca i okolice

Čuvajmo bogatstvo flore i faune ivanečkih bajera!

Prema istraživanju prof. Ivice Severa, na ivanečkim 
bajerima obitava više od 117 ptičjih vrsta!
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 ˝ Neprestano je 
poticao ljude da se 
brinu o prirodi kako 
ne bi neke životinje 
promatrali samo kao 
muzejske izloške

ZAKLADA GRA-
DA IVANCA Na 3. 
sjednici Upravnog 
vijeća Zaklade

Sa sastanka članova 
Upravnog vijeća Zaklade 
Grada Ivanca
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Potpore 
bolesnima i 
ljudima u 
teškoj nevolji

 ˝ Najveći broj 
zamolbi za pomoć 
uputili su roditelji 
teško bolesne djece, 
čije su dijagnoze 
takve da zahtijevaju 
24-satnu skrb i 
nadzor

RJEŠENJE NA VIDIKU Na javni poziv Grada Ivanca stigao iskaz 
interesa za vrtić u Radovanu

Privatni investitor zainteresiran 
za gradnju novog dječjeg vrtića 

 ˝ Grad investitoru daje visoke beneficije i olakšice za gradnju novog vrtićkog 
objekta, a pravo građenja na nekretninama spreman mu je ustupiti na 99 godina

Na vidiku je rješenje za prostorne probleme 
dječjeg vrtića u Radovanu

  F
o

To
: B

. T
ež

a
k

Gradska knjižnica i čita-
onica „Gustav krklec“ svoje 
je prostore obogatila novom 
opremom koja će, prije svih, 
razveseliti djecu i mlade. Na-
ime, nabavila je igraću kon-
zolu za PS021, igrice za Sony 
PlayStation, jedno prijenosno 
računalo za korisnike i LeD te-
levizijski prijemnik.

Sva je oprema instalirana, 
čime je u čitaoničkom prostoru 
uređen mali „gaming room“ koji 
je odsad na raspolaganju svim 
članovima knjižnice. Nabavu 
opreme je većim dijelom sred-
stava podmirilo Ministarstvo 
kulture i medija, na čiji se jav-
ni poziv kandidirala ivanečka 
Gradska knjižnica, dok je manji 
dio osiguran iz vlastitih sred-
stava.

Zahvala za uređenje pro-
stora ide volonterima, koji su i 
pomogli u instaliranju opreme.

Također, kroz projekt Digi-
talni građanin Instituta za ra-
zvoj znanosti i inovativnosti, 
knjižnici je doniran i 3D pisač.

-ovo su vrijedni projekti za 
našu knjižnicu, koji nam omo-
gućuju uvođenje novih sadrža-
ja i usluga za naše korisnike. Tu 
su nam posebna ciljna skupina 
naše mlađe generacije, za koje 
planiramo brojne radionice i 
edukacije na kojima ćemo im 
uz pomoć novih digitalnih sa-
držaja i usluga pomagati u ra-
zvijanju medijske pismenosti, 
korištenju novih alata i sl. – 
poručila je ravnateljica Marina 
Grudenić.

Inače, ivanečka knjižnica 

dostupna je i preko besplatne 
mobilne aplikacije MetLib za 
koju je potrebno u knjižnici pri-
javiti svoj e-mail i imati važeću 
plaćenu članarinu. aplikacija 
donosi brojne pogodnosti, kao 
što su, npr. sve informacije 
vezane uz knjižnicu u svakom 
trenu na jednom mjestu (od 
radnog vremena, digitalnog 
kataloga, knjiga koje trenutno 
čitate s rokom vraćanja, mo-
gućnošću izrade vlastitih lista 
želja i čitanja do besplatnih e-
knjiga, što je također novost za 
korisnike).

Također, knjižnica je u po-
stupku nabave čitača koji mogu 
„čitati“ s ekrana kako bi članovi 
mogli koristiti i svoje digitalne 
iskaznice na mobilnim telefo-
nima.

GRADSKA KNJIŽNICA „GUSTAV KRKLEC“ Noviteti za djecu, 
mlade i odrasle

„Gaming 
room“ u 
čitaonici 
knjižnice

ključenja objekta na električnu, 
vodovodnu i plinsku mrežu kao 
i troškove vodnog doprinosa te 
pokriti trošak gradnje septičke 
jame. 

ono što je osobito važno 
jest i oslobođanje investitora 
od plaćanja komunalnog do-
prinosa, što nije mala stavka. 
Nadalje, Grad će o svom troš-
ku izgraditi pristupnu cestu i 
asfaltirano javno parkiralište 
s 10 do 15 parkirnih mjesta za 
potrebe korisnika roditelja i za-
poslenika. 

U planu je gradnja vrtića za 
smještaj stotinjak mališana, što 
odgovara potrebama ovoga kra-
ja. Naime, Grad Ivanec trenutač-
no sufinancira smještaj 48 djece 
u područnom odjelu Dječjeg vrti-
ća Ivančice (koji je gradski vrtić, 
ali je već godinama pretijesan, s 
listama čekanja i smješten u ne-
adekvatnim prostorima mjesne 
škole). S obzirom na pomanj-
kanje mjesta, Grad Ivanec sufi-
nancira smještaj još 41 djeteta 
iz toga kraja u druge, privatne 
dječje vrtiće.

 ˝ Kroz projekt Digi-
talni građanin Insti-
tuta za razvoj znanosti i 
inovativnosti, Knjižnici je 
doniran i 3D pisač
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„Gaming room“ – za male i velike!

ZAVRŠENI RADOVI U cilju smanjenja gužvi u dvorištu Osnovne škole Ivanec

Novo parkiralište, izgrađena 
nova jednosmjerna cesta
 ˝ Otvoren je novi 

prometni jednosmjerni 
koridor na potezu 
Šabanova-krug škole- 
nova cesta-izlaz na 
obilaznicu Suvremeno parkiralište u Šabanovoj u hladu lipa

Uređenje bankina uz novu cestu
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Probijena je i asfaltirana nova, jednosmjerna cesta 
Šabanova-krug škole-nova cesta s izlazom na obilaznicu
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Mirka Maleza pred novim je in-
vesticijama koja će ovoj, jednoj 
od centralnih ivanečkih ulica i 
prometnih „žila kucavica“, sa-
svim sigurno dati potpuno novu 
vizuru i urbani „štih“. Nakon što je 
Graditeljsko poduzeće MIPCRo, 
kao vlasnik objekta, uklonilo sta-
ru, ruševnu zgradu nekadašnjeg 
Metalca, u toj ulici su nedav-
no uklonjena još dva prastara 
objekta.

   Jedan od njih je i nekadaš-
nja Rudarska zgrada, stara oko 
200 godina. Privatni poduzet-
nik, koji je vlasnik objekta, ovu 
je zgradu morao ukloniti jer je 
nakon potresa postala iznimno 
opasna za sigurnost građana. 
objekt, kojemu je ionako statika 
bila teško ugrožena (pa je zbog 
toga prije desetak godina morao 
biti iseljen od stanara), dodatno 

je stradao u potresu i prijetila je 
opasnost da će se dio objekta 
srušiti na ulicu i izazvati tragedi-
ju. o planovima poduzetnika po 
pitanju ove nekretnine izvijestit 
ćemo vas uskoro. 

   Inače, na cijelom ovom, sje-
vernom potezu Malezove ulice, 
bit će uklonjeni svi sadašnji stari 
objekti. Na njihovu mjestu tri su 
poduzetnika najavila gradnju 
novih stambeno-poslovnih i 
drugih objekata.

 U planu MIPCRo-a je da na 
potezu od srušenog Metalca 
pa sve do ugostiteljskog objek-
ta Mali park (koji će se također 
ukloniti) sagradi novi objekt, koji 
će raspolagati sa 34 stana i cca 
260 m2 poslovnih prostora u 
prizemlju. U MIPCRo-u su nam 
ustupili i vizualizaciju (na slici u 
prilogu), na kojoj možete vidje-
ti kako će izgledati budući novi 

DŠR-u Lančić-knapić je na 
Natječaju Ministarstva turizma 
i sporta za sufinanciranje 
sportskih programa i poticanja 
lokalnog sporta i sportskih 
natjecanja u 2021. godini za 
provedbu projekta „Sport i re-
kreacija za velike i male“ odobre-
na svota od 20.860 kuna. osta-
tak od oko 6.000 kuna iz vlastitih 
će sredstava pokriti DŠR-a Lan-
čić – knapić.

Cjelokupnu prijavu za ovu 
udrugu je na natječaj Ministar-
stva turizma i sporta odradio 
Projektni ured Grada Ivanca za 
eU fondove

 U sklopu ovoga projekta DŠR 
Lančić-knapić će nabaviti veliku 
količinu opreme i rekvizita i to: 
majice za sudionike sportske re-
kreacije (170 komada), trenirke i 
dresove, štoperice, radio vezu 
(voki toki), čunjeve za označa-
vanje poligona, lopte za košarku, 
nogomet, rukomet i odbojku na 
pijesku. 

   Nadalje, stižu i lopte za 
dvoransku odbojku, loptice za 
stolni tenis i badminton. kupit 
će se i mreže  za odbojku, bad-
minton i mreže za košarkaške 
koševe, pikado za metalne stre-
lice, reketi za badminton i stolni 
tenis.

U sklopu projekta nabavit će 
se diplome, zahvalnice te meda-
lje i pehari za pobjednike i sudio-
nike sportske rekreacije i natje-
canja koja će se održavati.

Jedna od planiranih aktiv-
nosti je i održavanje edukacija 
namijenjenih djeci, a teme su 
sljedeće: Prevencija navijačkog 
nasilja i nasilja u sportu, Fair 
play, Važnost fizičke aktivnosti 
za razvoj pojedinca te Stjecanje 
zdravih navika kod djece.

Projekt će se provoditi ti-
jekom cijele 2021. godine, a u 
planu su raznolike sportsko 
rekreativne aktivnosti za sve 
dobne skupne (mladi, djeca, 
seniori).

Prelijepe su dojmove 
ponijeli sa sobom iz Ivan-
ca predstavnici 20-ak tu-
rističkih agencija iz cijele 
Hrvatske, koji su u sklopu 
svoga trodnevnog bo-
ravka u našoj županiji, 
obišli i Ivanec. Najviše je 
bilo predstavnika agen-
cija iz Zagreba, ali i Splita, 
opatije, Slunja, koprivni-
ce, Varaždina te iz Istre i 
Međimurja.

S obzirom na to da 
zadnjih godina izrazi-
to velik skok doživljava 

kontinentalni turizam s 
ponudom koja obuhvaća 
posjete destinacijama s 
autentičnim doživljajem, 
i turističke agencije tra-
gaju za zanimljivim odre-
dištima i spremne su ih 
uvrstiti u svoje progra-
me. Sudeći po iznimno 
pozitivnim dojmovima 
koje su ponijeli iz Ivanca, 
izvjesno je da posjet ov-
dašnjim zanimljivim lo-
kalitetima ulazi u njihovu 
buduću ponudu. 

 Nakon dolaska, u 

centru grada dobrodoš-
licu su im poželjeli gra-
donačelnik Milorad Ba-
tinić i voditelj TZ Ivanca 
Boris Jagetić Daraboš te 
ih upoznali s Ivancem, 
mlinovima i Mlinarskom 
šetnicom te s Ivančicom, 
za koju su gosti pokazali 
velik interes. Međutim, 
zbog vremenski ogra-
ničena boravka, u istom 
danu nije bilo moguće 
organizirati širi program 
obilaska zanimljivih lo-
kaliteta na Ivančici. 

Pod pokroviteljstvom gradova 
Ivanca i Novog Marofa održan je 
2. brdski maraton Ivanec – Gre-
bengrad – N. Marof, koji je ujedno 
bio otvoreno prvenstvo Hrvatske u 
planinskom trčanju na duge staze. 
Utrku je organizirao atletski klub 
Varaždin, a iz centra Ivanca starta-
lo je više od 150 trkača iz Hrvatske, 
Slovenije i BiH.

Riječ je o ekstremno teškoj utrci 
koju mogu istrčati samo atletičari 
u vrhunskoj kondiciji. Na startnoj 
liniji u Ivancu sve natjecatelje po-
zdravila je izaslanica gradonačel-
nika katica Levanić, bivša dugo-

godišnja ivanečka atletičarka. ona 
je potom na cilju u Novom Marofu 
zajedno s domaćinima sudionicima 
uručila nagrade.

Pobjednik maratona je eldin 
Hodžić (SRk alba Labin)a među že-
nama najbrža je bila ana Štefulj (ak 
agram Zagreb). Utrku su istrčali i 
atletičari  Trkačkog kluba Ivanec – 
Vjekoslav Vorih, Mario Surjak, Bran-
ko Dušak i Božidar željezić.(ljkr)

TURIZAM Predstavnici 20-ak turističkih agencija iz cijele Hrvatske u Ivancu

Mljeli, sijali, kuhali žgance i poručili: Vidimo se opet!

UL. M. MALEZA U susret novim ulaganjima i urbanizaciji – uklanjaju se ruševne zgrade koje prijete sigurnosti

Novi stambeno-poslovni objekti 
duž cijele sjeverne strane Malezove 

U Friščićevom melinu na Bistrici U ležernoj atmosferi – dobrodošlica predstavnicima turističkih agencija
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 ˝ Sudeći po pozitivnim dojmovima koje su ponijeli iz Ivanca, 
izvjesno je da posjet ovdašnjim zanimljivim lokalitetima ulazi u 
buduću ponudu turističkih agencija

 Gosti su se potom 
uputili u Friščićev mlin, 
gdje ih je zaustavio vitez 
ivanovac. Nakon što su 
mu „platili“ mostarinu 
za slobodan prolaz ko-
vanicama, mogli su ući u 
mlin, gdje ih je dočekao 
domaćin Stjepan Friščić s 
obitelji.

Tu su gosti krunili ku-

kuruz, sipali ga u mlin, 
prosijavali brašno, mljeli 
žito na ručnom žvrnju, 
kuhali žgance i konzumi-
rali ih s domaćim vrhnjem 
ili kosanom masti. okušali 
su se i u puštanju u pogon 
mlina na Bistrici, „mače-
vali“ se, degustirali spe-
cijalitete domaće kuhinje, 
sa sobom ponijeli brašno 

i suvenire te iz Ivanca ot-
putovali u ugodnom ras-
položenju.

kako doznajemo, gosti 
su imali samo pozitivne 
komentare za gosto-
primstvo i doživljaj koji su 
ponijeli iz Ivanca, a koji je 
autentičan i autohton, da-
leko od uobičajene ponu-
de masovnog turizma.(ljr)

 ˝ Tri poduzetnika potvrđuju da će na mjestu 
srušenih objekata graditi nove poslovno- 
stambene objekte

Ovako će izgledati nova zgrada MIPCRO-a; stari objekt 
(na slici slijeva) će se srušiti, a na njegovu mjestu privatni 
poduzetnik iz Ivanca podići će novu zgradu
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DŠR LANČIĆ-KNAPIĆ U sklopu projekta „Sport i rekreacija za velike i male“

Stiže „brdo“ opreme: lopte, 
mreže, reketi, pikado…

 ˝ Cjelokupnu prijavu 
za DŠR Lančić – Knapić 
na natječaj Minis-
tarstva turizma i sporta 
odradio je Projektni 
ured Grada Ivanca za 
EU fondove

DŠR Lančić - Knapić

MARATON Na stazi preko Ivančice, dugoj 42 km

Brdski maraton 
Ivanec – Novi Marof

 ˝ Održavanje mara-
tona novčano je podu-
pro Grad Ivanec
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Stara oko 200 godina, ruševna Rudarska zgrada u potresu 
je dodatno oštećena i prijetilo je da se sruši na ulicu i 
izazove tragediju

Fo
To

: Z
. S

Ta
N

ko

Uklanjanje ruševnih objekata i s južne strane Malezove

objekt (a koji će se graditi odmah 
do sadašnje novogradnje dr. 
klampfla).

   To nije sve. Još jedan ivaneč-
ki poduzetnik potvrdio nam je 
gradnju nove stambeno-poslov-
ne zgrade koja će se naslanjati na 
buduću MIPCRo-ovu zgradu, a 
podići će je na mjestu sadašnjeg 
starog objekta u kome su smje-
šteni trgovina i privatni stanovi. I 
ta će se stara zgrada srušiti.

   a to znači da će cijeli taj po-
tez Malezove ulice, na kome su 
bile ili se još uvijek nalaze po-
jedine stare i ruševne zgrade, u 
skorašnje vrijeme biti pretvoren 
u novu, suvremenu rezidencijal-
nu zonu koja će svakako našem 
Ivancu donijeti novu kvalitetu 
urbanog življenja i dati mu pravu, 
gradsku vizuru.

   Također, uklanjaju se i poje-
dine ruševne zgrade (srušena je 
ona kod nekadašnjeg Čiče) s juž-
ne strane ulice, koje su također 
opasno prijetile sigurnosti prola-
znika. (ljr)

Iz Ivanca je na utrci dugoj 42 km startalo više od 150 atletičara
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Tri pobjede u Ligi mladeži hNS-a
U nastavku prvenstva sve tri mlade 

nogometne momčadi Ivančice koje se 
natječu u Ligi mladeži HNS-a središte 
Sjever u utakmicama 20. kola izborile 
su pobjedu u utakmicama s Rudarom 
iz Murskog Središća. Pioniri-početnici 
pobijedili su sa 4:0, U-15 sa 4:3, a mlađi 
pioniri s 9:2. 

U utakmici pionira U-11 po dva su 
pogotka postigli Martin korpar i karlo 
Martinčević, kod pionira U-13 Leo Habek 
postigao je 3 pogotka, a alen kunalić 2, 

dok je u uzrastu U-15 Teo Martinčević 
postigao 3, a David Varga jedan pogo-
dak. Ivančica je u međuvremenu odigra-
la i odgođene utakmice 16. kola u Ivancu 
s Međimurjem iz Čakovca. Sva tri iva-
nečka uzrasta su poražena i to: uzrast 
U-11 s 0:1, uzrast U-13 s 1:9 te U-15 re-
zultatom 3:4.

Na prvenstvenim tablicama poredak 
je sljedeći: U-11 je 10. s 18 bodova; U-13 
je osmi s 18 bodova, a U-15 je 12. s 5 bo-
dova.(nn)

Nogometaši margečanske 
Mladosti poraženi su u Novom 
Marofu od momčadi Marofa 
s 0:5 u utakmici 17. kola 1. žNL 
Varaždin. Mladost je od 7. mi-
nute na terenu ostala s igračem 
manje (Marka kozulića isklju-
čio je sudac Mario Zebec), što 
je bio pravi šok za Mladost te je 
rezultirao visokim porazom pro-
tiv raspoloženog Marofa.

Već sljedećeg vikenda Mla-

dost se oporavila te porazila 
svog imenjaka, varaždinsku 
Mladost, s 5:2. Vodeći pogodak 
postigao je Hrvoje kolarek, a na-
kon toga i Tomislav korpar, Jurica 
Prašnjak, krunoslav Hruškar i, 
četiri minute prije kraja, Benja-
min Brlek. Mladost je u sljede-
ćem kolu otišla na vruće gosto-
vanje u Sv. Iliju, gdje je poražena 
od drugoplasirane obreši s 0:4, 
što nitko nije očekivao. 

U organizaciji županij-
skog odbojkaškog saveza 
Varaždin te uz domaćinstvo 
žok-a Ivanec odigran je 1. 
turnir Ljetne lige 2021. u 
mini i u maloj odbojci, uz su-
djelovanje po 6 ekipa u sva-
koj kategoriji. U obje kate-
gorije naslove prvakinja, ali i 

jedno treće mjesto, osvojile 
su ekipe Ivanca. 

U maloj odbojci ekipa 
žok Ivanec je u polufinalu 
pobijedila ekipu žok Ivanec 
2, a u finalu ok kitro Varaž-
din s 2:0, dok je u utakmici 
za treće mjesto žok Ivanec 
2 svladao žok Toplice.

U mini odbojci žok Iva-
nec je u finalu porazio žok 
kaštel s 2:1, dok je žok Iva-
nec 2 u utakmici za treće 
mjesto poražen od žok-a 
Toplice s 0:2.

Tri prvoplasirane ekipe 
primile su medalje organi-
zatora.(nn)

Rukometna momčad Ivančice 
(god. 2003.) odigrala je u Varaž-
dinu dvije utakmice 10. kola 1. HRL 
U-17, Regije te u njima pobijedila 
koprivnicu s 31:20 i Ludbreg s 
33:25. U utakmici sa koprivnicom 
Leon Grahek postigao je 7 golova, 
Tin Posavec 6, Matej Cerovčec 5 
i Lovro Mastelić 4, dok je u uta-
kmici s Ludbregom najefikasniji 
igrač bio  Mastelić s 8 golova. 

U dvjema narednim utakmi-
cama u Varaždinu Ivančica je sa 
Čakovcem odigrala neriješeno, 
29:29 (Grahek je ponovno bio 
najbolji), dok je utakmicu s Va-
raždinom izgubila s 18:23. 

U posljednjem, 12. kolu u Vi-
dovcu, Ivančica je pobijedila 
Prelog s 24:17 i Vidovec s 39:17.U 
utakmici s Prelogom su Grahek 
i  Cerovčec postigli po 7 golova, 
a Borna Marušić 5, dok se u uta-
kmici s Vidovcem u listu strijelaca 

TENISKI KLUB 
IVANEC 97  Teni-
ska veteranska liga 
Tihomir Planinc 
Veteranska 
ekipa krenula 
s pobjedom

Na startu prvenstvene se-
zone, teniska veteranska eki-
pa Ivanec 97 pobijedila je ekipu 
Varaždin 1181 rezultatom 7:2 u 
susretu 2. kola Lige veterana Ti-
homir Planinc održanoj na tere-
nima Tk Varaždin 1181 u Varaždi-
nu. U 1. kolu ekipa Ivanec 97 bila 
je slobodna jer se u ligi natječe 
sedam ekipa. 

U pojedinačnim susreti-
ma pobjede su izborili Petar 
Šumečki, Ivan Hrg, Vedran Ce-
rovčec, Miljenko Jarnjak i Dražen 
Strmečki. U susretima parova 
pobjede su ostvarili Hrg/Cerov-
čec s 2:0 te Strmečki/Smontara 
s 2:1.(nn)

Hrvatski savez sportske re-
kreacije „Sport za sve“ je du-
gogodišnjem predsjedniku 
DŠR-a Salinovec i istaknutom 
sportsko-rekreacijskom i kultur-
nom aktivistu Stjepanu Hudo-
letnjaku dodijelio Medalju za 
životno djelo za razvoj sportske 
rekreacije „Mirko Relac“.

Također, veseli vijest da je 
Godišnja medalja za razvoj 
sportske rekreacije dodijeljena 
Stjepanu Četrteku, sadašnjem 

predsjedniku DŠR-a, a Godišnje 
priznanje za rezultate postignu-
te na području sportske rekrea-
cije, uz jubilarnih 40 godina rada, 
dodijeljeno je i DŠR-u Salinovec.

Dodjela ovih nagrada po-
tvrda je da HSSR, kao krovna 
organizacija u Hrvatskoj koja 

prati rad lokalnih društava za 
sportsku rekreaciju te posebno, 
trud mjesnih aktivista, itekako 
cijeni zalaganje i rezultate koje 
na ovom polju već dugi niz go-
dina postiže Salinovec. Poznato 
je da po pitanju aktivizma i na-
činu na koji u sportsko-rekrea-
cijskom životu okuplja mještane 
svih generacija, DŠR Salinovec 
u samom vrhu sportske rekrea-
cije u Hrvatskoj. Čestitamo svim 
nagrađenima!(ljr)

U Salinovcu su nastavljeni 
radovi na opremanju i uređe-
nju pomoćnog igrališta za po-
trebe Nk Ivančice Ivanec. Time 
će Grad Ivanec omogućiti Nk-u 
stvaranje uvjeta za dobivanje li-
cence županijskog nogometnog 
saveza za natjecanja u sezoni 
2021./2022.

kako bi se to omogu-
ćilo, Grad Ivanec sam 
financira opremanje 
igrališta prema 
svim propisanim 
standardima.

Prije svega, u 
završnoj je fazi 
opremanje igra-
lišta (postavljanje 
ograde, golova, mreža 
itd.) u čiju je nabavu Grad 
uložio više od 155.800 kuna.

Također, završava i izrada 
geodetske podloge (elaborat 
spajanja čestica i iskolčenje 
igrališta), za što je iz proračuna 
izdvojeno daljnjih 11.400 kuna. 

I za temelje za 
kontejnere dozvola

Nadalje, Grad će pokraj igra-
lišta postaviti četiri montaž-
na objekta za potrebe djece i 
odraslih sportaša (svlačionice 
i tuševi). Budući da se za njiho-
vo postavljanje moraju izgraditi 

temelji i ishoditi građevinska 
dozvola, Grad je najprije morao 
naručiti izradu projektne do-
kumentacije, što ga je koštalo 
daljnjih 27.500 kuna. Sada je u 
tijeku izrada glavnog projekta i 
on će za ishođenje građevinske 
dozvole biti predan početkom 
lipnja.

Za sve navedeno Grad je iz-
dvojio 194.400 kuna. Međutim, 
to ni izdaleka nije sve. Još će 
trebati izdvojiti oko 37.000 kuna 
za gradnju temelja te oko 15.500 
kuna za priključak struje, dok se 
sredstva za nabavu kontejnera 
planiraju osigurati rebalansom 
proračuna i to će sigurno biti 
znatna financijska stavka.

Vrijednost radova u ovoj fazi 
je gotovo 272.000 kuna, a po-
trebna sredstva za uređenje po-
moćnog igrališta i njegovo opre-
manje pratećim objektima Grad 
je osigurao prvim ovogodišnjim 
rebalansom proračuna.

Podsjećamo, radovi su poče-
li još 2019., kada je Grad u iskop 
i odvoz zemlje, nasipavanje i 
ugradnju kamenog materijala 
radi denivelacije te u uređenje 
travnatog dijela igrališta (radovi 
su se izvodili na 10.000 m2 po-
vršine) uložio gotovo 300.000 
kuna. Tomu treba pribrojiti još i 
troškove podizanja hidranta, pri-
ključka vode itd.(ljr)

NOGOMETNI KLUB IVANČICA Nakon poraza u derbi utakmici od Bednje iz Beletinca

Poraz s 3:5 i od 
Mladosti Kometa

 ˝ U zadnje četiri utakmice Ivančica je triput poražena

Nogometaši Ivančice 
u nastavku prvenstva u 
4. NL Čakovec –Varaždin 
poraženi su Nedeljanca 
s 0:1. Pogodak su primili 
iz opravdano dosuđenog 

kaznenog udarca uzro-
kovanog oštrim startom  
vratara Marka Posavca 
nad igračem Nedeljanca u 
svom kaznenom prostoru. 

Bila je to tvrda uta-

kmica, u kojoj  je poništen 
regularni pogodak Ivanči-
ci, navodno zbog zaleđa; 
također nije dosuđen ka-
zneni udarac za Ivančicu u 
prvom poluvremenu, kada 

Porazi od Nedeljanca, Bednje i Mladosti Kometa, pobjeda nad Zelengajem
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je jedan domaći igrač igrao 
rukom unutar svog šesna-
esterca. 

Uslijedila je zatim uta-
kmica u kučanu Donjem 
sa Zelengajem i pobje-
da od 1:0, i to autogolom 
domaćina. U veoma  čvr-
stoj utakmici ozlijeđen 
je igrač Ivančice Luka 

Papec, koji je završio na 
hitnom odjelu opće bol-
nice. Utakmica 21. kola, 
koja je ujedno bila i der-
bi utakmica kola između 
prvoplasirane Bednje iz 
Beletinca i trećeplasirane 
Ivančice, završila je pora-
zom Ivančice s 0:2.

Momčad Ivančice je 

zatim poražena u Prelo-
gu od Mladosti kometa s 
3:5 u utakmici punoj re-
zultatskog preokreta. U 
trenutku zatvaranja ovog 
izdanja novina vodeća 
momčad lige bila je Bed-
nja iz Beletinca s 52 boda, 
a Ivančica je bila 5., s 34 
boda.(nn)

NOGOMETNI 
KLUB MLADOST Porazi od Marofa, Obreši, Drave Ajax

Porazi Mladosti u 
zadnjih nekoliko 
susreta

U 20. kolu Mladost je na do-
maćem terenu izgubila od Drave 
ajax Sveti Đurđ s 1:3. Iako je po-
vela pogotkom Hruškara, samo 
desetak minuta kasnije gostujuća 
momčad iskoristila je kiks doma-
će obrane i postigla pogodak za 
izjednačenje. U 69. minuti gosti 
su postigli pogodak za vodstvo 
od 2:1, da bi u sudačkoj nadoknadi 
postigli i treći pogodak i time rije-
šili sve dileme oko pobjednika.(nn)
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RUKOMETNI KLUB IVANČICA  - 1. HRL U-17

Rukometaši plasmanom na 5. mjestu 
ispunili očekivanja  ˝ U zadnjem, 12. kolu, Ivančica je izborila 

pobjede nam Prelogom i Vidovcem

upisalo čak devet igrača Ivanči-
ce, među kojima su najučinkovi-
tiji ponovno bili Grahek, Mastelić, 
i Marušić.

Naslov prvaka  lige osvojio je 
Varaždin 1930, drugi je Varaždin, 
a Ivančica je peta i time je ispu-
nila realna očekivanja Uprave kluba.(nn)
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Uspješan nastup 
momčadi U-17 u 1. HRL

 ˝ U 20. kolu Mladost je na domaćem terenu 
izgubila od Drave Ajax Sveti Đurđ s 1:3

POMOĆNO IGRALIŠTE U SALINOVCU Za potrebe NK Ivančice

Opremanje igrališta u završnoj fazi
 ˝ Grad Ivanec svotom od 272.000 kuna sam financira opremanje pomoćnog igrališta prema 

svim propisanim standardima kako bi omogućio NK Ivančici uvjete za dobivanje licence ŽNS-a
KOD STADIONA U 
IVANCU Postavit 
će se 12 modular-
nih objekata za 
svlačionice i tuševe

Stari objekt 
bit će srušen

Star i potpuno nefunkcio-
nalan objekt kod nogometnog 
stadiona u Ivancu, koji je posve 
nepogodan za potrebe sportaša, 
bit će srušen. Na njegovu mje-
stu Grad Ivanec će postaviti 12 
montažnih objekata površine od 
33 do 36 m2. Deset od njih bit će 
namijenjeno svlačionicama, dok 
će se u dva urediti prostori za 
tuširanje. 

Na taj način zadovoljit će se 
potrebe za neophodnim logistič-
kim prostorom svih selekcija Nk 
Ivančice (U7, U9, U11, U13, U15, 
kadeti, juniori, seniori i veterani) 
te gostiju s kojima odigravaju 
utakmice. 

PRIZNANJE Hrvatski savez sportske rekreacije „Sport za sve“
S. hudoletnjaku Medalja za životno djelo

 ˝ S. Četrteku Godišnja 
medalja, a DŠR-u Salin-
ovec Godišnje priznanje 
za postignute rezultate

Zaslužili su!
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U obilasku radova na 
postavljanju mreža, 
golova i ograda
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Oko igrališta 
se podiže nova 
ograda

ŽENSKI ODBOJKAŠKI KLUB IVANEC Mini i mala odbojka

U Školu odbojke upisano 50-ak 
djevojčica

žok je izvršio upis u klub djevojčica od 1. do 4. razreda u Školu odbojke (god. 
2009. do 2014.). S obzirom na popularnost odbojkaškog sporta, odaziv je bio dobar, 
upisalo se 50-ak djevojčica. Budući da se zbog epidemiološke situacije nije moglo 
trenirati u zatvorenim objektima, najmlađe igračice započele su s treninzima na 
vanjskim terenima kod oŠ Ivanec i to pod vodstvom trenera Ivana Hrga, Josipe Šti-
mec-Polančec i ostalih trenera.

S obzirom na najave o relaksaciji mjera, Uprava kluba je optimistična je optimi-
stična u očekivanju ponovnog početka treninga u sportskim dvoranama.

Prvakinje 1. turnira Ljetne lige

Kvalitetu ženskog odbojkaškog sporta u Ivancu potvrđuje činjenica da 
tragovima uspješnih seniorskih ekipa nezaustavljivo kroče i mlađe ekipe

Fo
To

: ž
o

k 
IV

a
N

eC



16 1. VI. 2021.IVANEČKE novine

Izdavač novina: 
Grad Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 9b, 
t  404-870 (042)
w www.ivanec.hr
ivanecke-novine@ivanec.hr

ISSN 1847-6201 ISSN 1847-621X

IVANEČKE novine GODINA XIII.     BROJ 143.
        LIPANJ   2021.

zanimljivo

Planinarski klub Ivanec orga-
nizirao je društveni izlet na južni 
Velebit, našu mitsku planinu i 
po mnogima, sa svojim čarima 
i ljepotama, najljepšu planinu u 
Hrvatskoj. Tridesetak sudionika 
podijeljenih u dvije grupe popeli 
su se na vrh Crnopac (1404 me-
tara n.v.), koji je i kontrolna točka 
Hrvatske planinarske obilaznice 
i jedan od najljepših vidikovaca 
na Velebitu. 

Prva, kondicijski spremnija 
skupina, na uspon se uputila po 
izazovnoj stazi Malog Princa, a 
pješačenje je trajalo oko 5 sati. 
Staza je atraktivna, ali i zahtjev-
na, te je za njezin obilazak po-
trebna dobra fizička spremnost. 
Druga grupa imala je nešto lakši 
uspon, koji je do vrha trajao oko 
2,5 sata. 

Na vrhu su planinari uživali 
u spektakularnom pogledu, a  a 
dakako da su svoje dojmove za-
bilježili i brojnim fotografijama.
(nn)

Uređivački odbor: Milorad Batinić, Lidija kozina, Branko Pu-
tarek, Irena kresonja, Stanko Rožman, Maja Darabuš
Suradnik: Nikola Nišević, ana Škriljevečki
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Glavna urednica: Ljiljana Risek
Tisak: kerschoffset d.o.o., Zagreb
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Nakon dvodnevnih radova, u 
utorak je, 11. svibnja, na mjestu 
nekadašnjeg starog, trošnog vi-
dikovca na Ivančici, postavljen 
novi Mali vidikovac. 

Tako je, gotovo 90 godina na-
kon postavljanja prvog vidikov-
ca zvanog Stričevo, na „krovu“ 
Hrvatskoga zagorja montirana 
nova, pocinčana konstrukcija, 
koja će služiti za dugi niz deset-
ljeća i omogućavati planinarima 
i ostalim posjetiteljima nezabo-
ravan vidik koji se stere s najviše 
zagorske planine.

Projekt je proveo HPD Ivan-
čica, s ciljem osuvremenjivanja 
planinarske infrastrukture na 
vrhu Ivančice za prihvat sve ve-
ćeg broja planinara i izletnika. a 
realizaciju ovog projekta omo-
gućio je predsjednik Uprave So-
lide d.o.o. Dubravko Posavec, i 
sam planinar i član HPD-a, koji je 
društvu donirao 200.000 kuna za 
izgradnju vidikovca.

Novi vidikovac postavljen 
je na čestici u vlasništvu Grada 
Ivanca, koji je HPD-u dodijelio 
pravo građenja na njoj. 

Radove je izvela tvrtka alu 
– forma iz krapine, a projekt vi-
dikovca izradio je Studio Nexar 
iz Ivanca. Dovršena je većina po-
slova, a ono što još predstoji jest 
postavljanje tzv. ruže vjetrova  na 
podu vidikovca te još neki prateći 
radovi.

   Podizanje vidikovca svakako 
je događaj koji će u povijesti Ivan-
ca i u povjesnici HPD-a Ivančica 
ostati zabilježen za budućnost, 

jednako kao što što je 
to bilo prije 87 godina, 
kada je prvi vidikovac 
na tom mjestu podignut 
zaslugom tadašnjeg 
poznatog ivanečkog 
ugostitelja artura Vojti-
ca – Strica, po komu je 
i vidikovac dobio naziv 
Stričevo.

Tim povodom  novi 
vidikovac obišli su gra-

donačelnik Milorad 
Batinić, predstavnici 
investitora na čelu s 
predsjednikom HPD-a 
Borislavom kušenom, 
pridružio se i donator 
Dubravko Posavec te 
predstavnici Studija 
Nexar Marko Friščić 
(koji je izradio idejni pro-
jekt vidikovca) i nadzor-
ni inženjer Mario Herak.

POVIJESNI DOGAĐAJ ZA IVANEČKO PLANINARSTVO Na mjestu nekadašnjeg Stričeva

Postavljen novi Mali 
vidikovac na Ivančici!
 ˝ Montirana je nova, 

pocinčana konstruk-
cija koja će poslužiti 
za dugi niz desetljeća 
i omogućavati plani-
narima uživanje u vidiku 
koji se stere s najviše 
zagorske planine

PLANINARSKI 
KLUB IVANEC 
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Društveni 
izlet na 
Južni 
Velebit

 ˝ Prva grupa 
planinara, kondici-
jski spremnija, do 
vrha Crnopac upu-
tila se zahtjevni-
jom stazom, a 
uspon je trajao 
oko 5 sati

Novi vidikovac na mjestu starog Stričeva podignutog prije 87 godina
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Konstrukcija vidikovca na podlogu je postavljena pomoću dizalica

Povijesni čin podizanja novog vidikovca došli su pogledati gradonačelnik Batinić i 
njegov zamjenik M. Friščić


